

USA & Canada: Economics – Politics – Culture. 2013-2021

ISSN 2686-6730

URL - <http://usacanada.jes.su>

All right reserved

Issue 12 (564) Volume . 2016

UNIVERSITY-INDUSTRY PARTNERSHIP AS IMPORTANT FACTOR OF SCIENTIFIC- TECHNOLOGICAL LEADERSHIP OF THE USA

Natalia Sudakova

Abstract

The article discloses the role of university-industry partnership in innovative development of the USA. The author reveals and analyzes the main stages of partnership evolution, its current state, the legislation applied, the directions and programs of the government support.

Keywords list (en): USA, innovative system, scientific-technological leadership, universities, industry, business, partnership, government support

Date of publication: 09.12.2016

Citation link:

Sudakova N. UNIVERSITY-INDUSTRY PARTNERSHIP AS IMPORTANT FACTOR OF SCIENTIFIC-TECHNOLOGICAL LEADERSHIP OF THE USA // USA & Canada: Economics – Politics – Culture. – 2016. – Issue 12 (564) C. 91-109 [Electronic resource].
URL: <https://usacanada.jes.su/s268667300000616-7-1-ru-123/> (circulation date: 08.03.2021).

ПАРТНЁРСТВО УНИВЕРСИТЕТОВ И БИЗНЕСА КАК ВАЖНЫЙ ФАКТОР НАУЧНО- ТЕХНИЧЕСКОГО ЛИДЕРСТВА США

Судакова Наталья Андреевна

Аннотация

В статье раскрывается роль партнёрства университетов и бизнеса в инновационном развитии США. Автор выявляет и анализирует основные этапы эволюции партнёрства, современное состояние, применяемую законодательную базу, направления и программы государственной поддержки.

Ключевые слова: США, инновационная система, научно-техническое лидерство, университеты, промышленность, бизнес, партнёрство, государственная поддержка

Дата публикации: 09.12.2016

Ссылка для цитирования:

Судакова Н. А. ПАРТНЁРСТВО УНИВЕРСИТЕТОВ И БИЗНЕСА КАК ВАЖНЫЙ ФАКТОР НАУЧНО-ТЕХНИЧЕСКОГО ЛИДЕРСТВА США // США & Канада: Экономика – политика – Культура. – 2016. – Выпуск №12 (564) С. 91-109 [Электронный ресурс].

URL: <https://usacanada.jes.su/s268667300000616-7-1-ru-123/> (дата обращения: 08.03.2021).